
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2023-12-04 kl 17.30 
 
Plats: Göteborgsvägen 8 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Maria Magnusson 

Klas Ström 
Conny Skoglund 

 
Ej närvarande: Samuel Kjellqvist 

Emil Edberg 
 
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Genomgång föregående protokoll 
 

o Godkännande av dagordning 
 

 
o Föregående möte 
o Rapporter 
o Utskick u-8 och u-10 
o Närvaro skridskokul 
o Övriga frågor 
o Mötet avslutas 

   
    

 
o Rapporter 

 
o Marknad 

Tomas Wennström har sponsrat med 5000kr för att användas till resor 
för seniortruppen. 
 

o Senior 
3 matcher har varit schemalagda, men vi har bara kunnat genomföra 
en match. 2 matcher har flyttats pga sjukdom. 
Första hemmamatchen lånades 4 spelare in från rinkbandyn och Odén 
för att kunna genomföra matchen. Stort tack för detta! 
 
Problem just nu att med tillräckligt många spelare för matcherna och 
Emil kommer kolla med förbundet hur det fungerar med ev. 
lånekontrakt eller liknande. 

 
 
 



 
o Ungdom 

Skridskoskolan startade 2/12. Vilken Succé! (Och smått kaos) 
Bedömning att det var ca 80 barn på plats. Det verkar finnas en del 
föräldrar som kan vara med och hjälpa till. 
Såg ut som vi skulle kunna få till ett U10 gäng rätt snabbt. 
Peter kollar nästa lördag om vi kan hitta föräldrar som kan hjälpa till’. 
 
U13 tuffar på. Petra har bra koll på gruppen. 
 

  
o Ekonomi 

Uppdateras inför nästa styrelsemöte 
Omgångens Kakservice-försäljning är nu klar – förtjänst 6895kr. 
 

o Arena 
Inget nytt 

 
o Utskick U-8 och U-10 

Förslag är att göra ett utskick till barnen födda 2014 och tidigare för att anmäla 
intresse att vara med i ett U-10 lag. 
Vi börjar med utskick för en grupp i U-10. 
 

o Närvaro skridskokul 
Viktigt att ta upp närvaro under skridskokul på lördagar. 
Klas tar närvaro lördag 9/12 – viktigt att vi säkrar övriga lördagar framåt. 
 

o Övriga frågor 
 
Vårförsäljning – kakservice ska säljas en omgång efter årsskiftet. Vi 
återkommer om eventuell annan försäljning inför nästa säsong. 
 
Föreningen har för avsikt att skicka en blomma inför begravningen av 
Seth Vesterberg som tidigare spelat i Borås Bandy. 
 
Försäkring för barn i Skridskokul omfattas av en olycksafallsförsäkring 
via Folksam. 
 

 
o Nästa möte 

Måndag 8/1 17.30 Göteborgsvägen 8 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


